

## New Publications and Videos

# НОВЫЕ ПУБЛИКАЦИИ И ФИЛЬМЫ

### Journals

#### ЖУРНАЛЫ



#### (8) Контакт

Татьяна В. Гамова  
Ответственный секретарь  
birds@mail.primorye.ru

#### (8) Contact

Tatiana V. Gamova  
Executive secretary  
birds@mail.primorye.ru

В 2010 г. вышел в свет первый номер Дальневосточного орнитологического журнала, в котором опубликовано справочное издание Глушенко Ю.Н., Нечаева В.А. и Глушенко В.П. «Птицы Приморского края: фауна, размещение, проблемы охраны, библиография»<sup>20</sup>.

Дальневосточный орнитологический журнал учреждён Амуро-Уссурийским Центром Биоразнообразия Птиц и Биолого-почвенным институтом ДВО РАН в 2010 г. Главный редактор – директор БПИ ДВО РАН, академик РАН Ю.Н. Журавлёв. Редакционная коллегия: О.А. Бурковский, О.П. Вальчук, Т.В. Гамова (ответственный секретарь), Ю.Н. Глушенко, А.П. Крюков, А.Б. Курдюков, А.А. Назаренко, В.А. Нечаев, С.Г. Сурмач (зам. главного редактора), А.М. Трухин, В.Н. Чернобаева, Ю.В. Шибяев.

Журнал задуман как «двуформатное» (электронно-бумажное) рецензируемое региональное издание, публикующее материалы по всем аспектам современной орнитологии. Охватываемый регион – Дальний Восток России и сопредельные территории. Основной язык – русский. Периодичность издания – минимум два выпуска в год. Принятый к печати материал приобретает статус цветной электронной публикации с момента его размещения на официальном сайте журнала в pdf-формате. По мере накопления электронных публикаций материал издается в виде традиционной бумажной (чёрно-белой) версии.

Одной из целей данного издания является достижение оперативной публикации результатов полевых орнитологических исследований.

Инструкция для авторов опубликована на сайте журнала<sup>21</sup>, а также приводится в каждом выпуске.

Рукописи принимаются по электронной почте на имя ответственного секретаря Гамовой Татьяны Владимировны.

Контакт (8).

The first issue of Far-Eastern Journal of Ornithology have published in 2010, with reference book Gluschenko Yu.N., Nechaev V.A. and Gluschenko V.P. “Birds of Primorsky Krai: fauna, distribution, protection and bibliography” (in Russian)<sup>20</sup>.

Far-Eastern Journal of Ornithology is founded by NGO Amur-Ussuri Center for Avian Biodiversity and Institute of Biology and Soil Sciences FEB RAS. Editor-in-Chief – Director of IBSS FEB RAS, Academic RAS Yu.N. Zhuravlev. Editorial Group: O.A. Burkovsky, V.N. Chernobaeva, T.V. Gamova (executive secretary), Yu.N. Gluschenko, A.P. Kryukov, A.B. Kurdyukov, A.A. Nazarenko, V.A. Nechaev, Yu.V. Shibaev, S.G. Surmach (deputy editor), A.M. Trukhin, O.P. Valchuk.

The Journal is planned as a “two-format” (online/hard copy), periodical peer-reviewed regional journal for ornithology, publishing materials covering all aspects of modern ornithology. The region of focus is the Russian Far East and adjacent territories. Russian is the primary language, though selected publications will be fully translated into English by the publisher. Two or more issues will be published annually. Submitted and accepted papers get the status of online publication just after the paper has been uploaded to the official journal’s website in PDF. When the total number of online publications reaches a sum of about 100 pages, these publications will be printed in traditional hard copy (black and white) version. Hard copies of publications will be unchanged and will be the exact same publications as their online counterparts. The monographs exceeding 80 journal pages will be published as a special issue.

One of aims of this Journal is the publishing of results of recent ornithological surveys.

Instructions for authors are shown at the last pages of each Issue and web site<sup>21</sup>.

Manuscripts and editorial correspondence should be addressed to executive secretary Tatiana V. Gamova.

Contact (8).

<sup>20</sup> <http://birdland.ru>

<sup>21</sup> <http://birdland.ru/ru/node/143>